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Tools and Techniques for Determining the Value of Any Asset

Valuation is at the heart of every investment decision, whether that decision is to buy,
sell, or hold. But the pricing of any financial asset has become a more complex task in
modern financial markets. Now completely revised and fully updated to reflect
changing market conditions, Investment Valuation, Second Edition, provides expert
instruction on how to value virtually any type of asset-stocks, bonds, options, futures,
real assets, and much more.

Noted valuation authority and acclaimed NYU finance professor Aswath Damodaran
uses real-world examples and the most current valuation tools, as he guides you
through the theory and application of valuation models and highlights their strengths
and weaknesses.

Expanded coverage addresses:

* Valuation of unconventional assets, financial service firms, start-ups, private
companies, dot-coms, and many other traditionally valued assets

* Risk in foreign countries and how best to deal with it

* Using real option theory and option pricing models in valuing business and equity

* The models used to value different types of assets and the elements of these models

* How to choose the right model for any given asset valuation scenario

* Online real-time valuations that are continually updated at www.damodaran.com

A perfect guide for those who need to know more about the tricky business of
valuation, Investment Valuation, Second Edition, will be a valuable asset for anyone
learning about this critical part of the investment process.

作者介绍:

目录:

Investment Valuation_下载链接1_

标签

投资

valuation

http://www.allinfo.top/jjdd


金融

估值

investment

英文原版

经管

原版

评论

Damodaran rocks!

-----------------------------
对于投资估值有兴趣的同学可以从达摩达兰的这本书起步，对于其中最核心的DCF和RV
方法可以进一步阅读他的《达摩达兰论估值（第二版）》。作为教材，这两本书真的写
的非常好，适合于大家自学。

-----------------------------
自学必备

-----------------------------
Venture Capital课程教材。

-----------------------------
感觉还不错，该说的都说了，但是没有让我眼前一亮的感觉

-----------------------------
fundamental stuff



-----------------------------
很受用的一本书！！！！！

-----------------------------
和大麦那本同样出色

-----------------------------
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书评

这翻译 怀疑用谷歌翻译翻的 完全不知所云 原版书很好 以后见到林谦翻译的都别买！
这SB书！ 我要被折磨死了 完全前言不搭后语 后天就要考试了～～～～  

-----------------------------
自认为中文理解能力很不错 听说这本书很考验 我就去读了 ，然后我哭了
结果决定不看这书的笑了 。 读完后 我觉得谁再自认为自己中文理解高的
都可以尝试读读这书。 基本属于堆砌用那些专用名词且非要把中文说哆嗦
说得让人不明白 说完后让人像踩着棉花 然后每段每句都能发现...  

-----------------------------
在书封面上，译者名为
林谦。边上还注明国籍（加）。现在，我怀疑，是不是因为是外国籍，找不到这个人的
线索，而胡乱加的一个名字。译者实为某著名翻译软件！TCL!!!!!
如果你英文好，去看英文版的。
如果你中文理解能力很牛，且耐心足够，看中文版的也可以的！  

-----------------------------
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